
      
          

 

Verslag vergadering woensdag 5 april  om 19.30 uur  
Locatie: Haambrink 

 
Afwezig:  

 
Agenda 

1. Opening en vaststelling agenda 

I.v.m. een miscommunicatie was er geen plek in de Haambrink en mogen we vergaderen bij 
de Kampkuiper. Hartelijk dank aan Gerard. 

 
Extra punten: 

Verslag Ondernemersvereniging 
Werkgroepen, voor rondvraag altijd agenderen. 

 

2. Verslag vorige vergadering en actieregister (30-1-2023) 
 

Het bezoek van de wethouder aan de Buurtkamer: De wethouder is de hele ochtend geweest. 
Het was druk en gezellig.  

Hans vraagt aan Ronnie hoe het zit met de subsidie. Er is wel een bevestiging van de 

gemeente dat de subsidie is goedgekeurd maar het geld is er nog niet.  Ronnie gaat hier 
achteraan en komt hier op terug.  

 
Ronnie kijkt wat er moet gebeuren met de speelberg. Wat is de stand van zaken. 

 
75 jaar Harbrinkhoek: enige invalshoek om een startdatum van Harbrinkhoek te bepalen, is 

kijken wanneer het 1ste huis gebouwd is en dat is in 1952. Huis kruising Frielinkstraat/Jannes 

Brouwerstraat.  Dat betekent dat het dorp Harbrinkhoek over 4 jaar 75 jaar bestaat.  Dit op 
de actielijst vermelden. We hebben subsidie gekregen voor het organiseren van een activiteit 

rondom het 75jarig bestaan. . Evt combineren met school en volksfeesten.  
 

 

 
3. Mededelingen 

Verslag Ondernemersvereniging: 
Nieuwsbrief: Het bestuur van de OV wil een naamsvermelding in de Nieuwsbrief. Ze willen 

daar 150 euro voor sponseren. Hans kan iedereen een nota sturen. Zijn nu 5 mensen.   
Ook in de ledenvergadering staat dit punt op de agenda. Als leden ook akkoord zijn, kan  de 

Dorpsraad  mensen bellen voor een advertentie in de Nieuwsbrief.  

 
Borden bij entree van het dorp: Akkoord door gemeente Tubbergen. Geplaatst na 

zomervakantie. Vraag van Ondernemersvereniging: we zoeken iemand om de informatie bij te 
houden. Zou mooi zijn als1 iemand dit doet. Erik wil dat in het begin wel doen. We gaann op 

zoek naar een pensionado.  

 
Begonnen met aanvraag subsidie visie Dorp. OV wil graag keer met Ronnie in gesprek hoe dit 

aan te pakken. 
 

Gerard heeft Herbert gesproken. 1 oktober komt hij bij de vergadering. 

 
 

 



Bouw dorp 

Hoe is de verdeling van de kavels van Dannenkamp 5: staat op de website van de gemeente. 
Ineke Luirink is contactpersoon.  

 
 

 

4. Inkomende post (doorgemaild naar iedereen) 
- Info nieuwe Leaderperiode N-O Twente  

- Roulatieschema Dodenherdenking 2023 doorgestuurd naar Hans 
- Info bericht pro-actieve laadpalen Gemeente heeft ruimte en wil met Dorpsraad 

overleggen waar er 1 kan komen. Met dit bericht kunnen we niets, Gemeente moet 
plekken aanwijzen waar wij uit kunnen kiezen. Plek nieuw industrieterrein. Ingrid belt met 

gemeente of zij punten hebben waar het kan. Volgende vergadering weer op de agenda. 

- Presentatie bijpraatmoment windmolenbeleid gemeente Tubbergen 
- Reminder Campagne Leader nieuw LOS en uitnodiging LOSfestival 

- Uitnodiging gebiedsdag Provincie Overijssel 
- Nieuwsbrief AZC 14-3-2023 

- Reminder Mijn Dorp/Mijn Dinkelland. Dit keer slaan wij over. In september weer.  

 
5. Uitgaande post 

Was er niet 
 

6. Onze website 
Sommige sites/linkjes werken niet of is er geen link. Klopt de lijst van ondernemers?  

Terugkerend item: hebben wij input voor de website. 

Is het een idee om iemand eens mee te laten kijken? Gerard vraagt Claudi Oude Olthof.  
Website is zinnig maar moet geupdate worden.  

 
7. Nieuwsbrief Dorpsraad 

Hans heeft offerte gevraagd. Bedrag in Geesteren is veel lager dan we nu uitgeven. Voor 2x 

per jaar totaal 723,58. Jos kost 1390 incl euro.  OV wil 1000 euro doen.  
Wie gaat Koen alle informatie geven?  

We willen bij Jos blijven, ondernemer uit het dorp. En de drukker uit Geesteren heeft een 
offerte geplaatst maar we weten niet of dit ook haalbaar is.  

We kijken in september hoe het gaat met de advertenties. Op actielijst zetten voor evaluatie 

na 2 keer. 
Voor dorpsraad op zich is het een financiele aderlating.  

Gerard bespreekt dit in de bestuursvergadering. Volgende keer weer op de agenda van de 
Dorpsraad. 

Hans neemt contact met Koen om aan te geven dat we hem voor de toekomst vast houden 
Ingrid wil de leden van de OV nabellen als Gerard dit besproken heeft in de ledenvergadering 

Je kunt ook 1x per 8 maanden een brief uitgeven, scheelt ook in de kosten. 

 
8. Viering 4&5 mei 

Dat loopt. Er is een draaiboek. Mensen reageren slecht maar Hans gaat er achter aan. Rene 
doet het woord.  

Angelique helpt bij de dodenherdenking. 

Marco Busscher wil volgend jaar Hans helpen.  
 

9. Mail Erik aan mensen die zich op hebben gegeven evt wel af en toe te willen 
helpen:  

Er is ook een oproep geweest in Op de Spits 
Chris Brughuis wil helpen met social media. Het moet dan wel  kant en klaar aangeleverd 

worden.  Angelique wil dat aanleveren 

Ingrid wil contact opnemen met  Chris Brughuis 
 

4 mei: Marco Busscher wil Hans vanaf volgend jaar helpen 
 

 



 

10. Rondvraag 
Bijeenkomst Hofje, Angelique vraagt Annette bevestiging van de datum 

 
Werkgroepen 

Duurzaamheid: nieuwe coordinator, heeft meer informatie. Er is een plan, warmte scans 

gemaakt van koopwoningen. Werkgroep anticipeert daarin in. N.a.v. rapport gaat werkgroep 
langs deuren om informatie te delen. 

 
Wonen: het hofje loopt. Werkgroep is opgeheven. Opgegaan in de stichting van het hofje 

Almelose weg: staat stil, niet actief, uitgesteld 
Zorg: staat stil, aantal dorpsavonden geweest.  

 

Overzicht gesprekken met de diverse verenigingen is klaar binnen 3 weken . Volgende 
vergadering bespreken: Verslag en Kennismakingsavond agenda en Hoe zie je toekomst? 

Actie voor na de zomer. 
 

 

11. Sluiting 

Vergaderschema Dorpsraad 2023 

 

• 30 januari 2023, 19.30 uur, Haambrink 

• 20 maart 2023, 19.30 uur, Haambrink 

• 15 mei 2023, 19.30 uur Haambrink 

• 12 juni 2023, 19.30 uur, Haambrink 

• 4 september 2023, 19.30 uur, Haambrink 

• 20 november 2023, 19.30 Haambrink 

• 18 december 2023, 19.30 Haambrink 

 


